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Hökensås golfklubbs klubbhus, 24 april 2024 

Linnea Hultmark (C), Ordförande 

Ulf Pettersson (S), vice ordförande 

Anders Johansson, RF SISU Västra Götaland 

Hanna Nordlöf, Fritidsutvecklare Hjo kommun 

Anders Forslund, IFK Hjo 

Carl-Christian Schmiterlöw, Hjobygdens OK 

Jan Englund, Hjo tennisklubb 

Markus Öhman, Hjo Velocipedklubb 

Pär Bergström, Föreningen Hjo Disc 

Stellan Rylander, Hökensås Golfklubb 

Thomas Johansson, Hjo bowlingklubb 

Stellan Rylander och Thomas Johansson 

Kulturkvarteret 

Hann~ ordlöf 

Ordförande ~ rf&;th~ue= 
Linnea Hultmark 

Jusrerace t~ ~ 
Stellan Rylander 

Kvällen inleddes med några slag på Hökensås golfklubbs driving range. 

·~~---
Thomas Jonansson 

Mötet fortsatte sedan inne i Hökensås golfklubbs klubbhus och inleddes med att Stellan Rylander, 
ordförande Hökensås golfklubb, berättade om föreningen. Hökensås golfklubb kom igång med golfspel 
på nuvarande anläggning 1963. Då med ca 150 medlemmar som bestod av entusiaster från Tibro, Hjo 
och Tidaholm. Under 90-talet var svensk golf på framfart och många banor byggdes. Flera banor är 
dock inte kvar idag. Idag har Hökensås golfklubb 600-650 medlemmar. En anställd kanslist och två 
anställda som sköter anläggningen. Marken arrenderas av Almnäs bruk som därmed ställer krav på att 
golfbanan ska vara KRAV-märkt. Det är något som gör Hökensås golfklubbs anläggning unik men det 
innebär också stora utmaningar för föreningen. Till exempel får inga bekämpningsmedel eller 
konstgödsel användas. Juniorverksamheten är just nu svag men föreningen har en ambition att få igång 
detta. På sommaren jobbar cirka 15 anställda, de flesta av dem är pensionärer som är timanställda. 

Därefter uppmärksammade Hjo kommun, genom Hanna Nordlöf, att föreningen fyllde 60 år 2023. 
Stellan fick en tavla där kommunens gratulationer framfördes och Hanna meddelade att kommunen 
som gåva skänkt ett bidrag till Majblomman. 
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Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Linnea Hultmark och en presentationsrunda 
genomfördes. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Stellan Rylander och Thomas Johansson. 

§ 3 

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. 

§4 

Genomgång av föregående mötesprotokoll. 

2 (5) 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

§5 

Reglemente för Hjo kommuns råd - val av vice ordförande ldrottsrådet 

Linnea redogjorde för det nya reglementet för Hjo kommuns råd. Vi önskar välja 
någon till vice ordförande vars roll är att ersätta Linnea om hon inte kan närvara. 
Förslag gavs att välja det vid nästa möte, 17 september, och att till dess jobba för att 
få med fler föreningar. Föreningarna kan till dess även få i uppdrag att inom 
respektive styrelse diskutera och komma med ett förslag. 

Beslut togs att välja vice ordförande vid ldrottsrådet 17 september. 

§6 

Information från Fritidsenheten 

Hanna gick igenom föreningsinformationen som skickades ut i samband med kallelsen. 
Den innehöll information om: 

Plugg- och rörelsekväll, som startar 29 april (högstadieelever bjuds in till att träna 
och plugga på Guldkroksområdet måndagar kl.15.30-17). En tanke är att 
föreningar ska medverka och för det erhålla bidrag från Sparbanksstiftelsen Alfa. 
En förening behöver då stå som sökande. 

Utdrags bestyrkande 
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Sommaridrottsskolan, genomförs 14-16 augusti. Föreningarna som är med är näst 
intill klara: Hjo tennisklubb, Hjo segelsällskap, Sällskapet boule i Hjo, Hjo 
dansklubb, IFK Hjo innebandy, Hjo bowlingklubb, Hjo velocipedklubb, 

§7 

Hjobygdens OK och Friluftsfrämjandet Hjo. 

Senior sport school kommer att genomföras till hösten. De föreningar som vi 
önskar ska vara med kommer att bli tillfrågade. 

Högalidens dag arrangeras 12 maj. Tipsa gärna om detta i era föreningar och 
välkomna att delta! 

Anmäl om ni arrangerar något på sommarlovet till hanna.nordlof@hjo.se. 

Föreningens dag, kommer istället att bli en föreningskväll tisdag 3 september 
kl.17-19 på Lilla park och i Samskoleparken utanför. Mer information och 
inbjudan att medverka kommer. 

Aktivitetskatalogen: Under våren kommer Aktivitetskatalogen och 
SeniHjorkatalogen att slås ihop till en katalog som samlar alla aktiviteter i Hjo. 

Information från RF SISU 

Sparbanksstiftelsen Alfa: Anders påminner att söka bidrag. Upp till 20 000 kr, 2-3 
föreningar kan få bidraget under 2024 och det går att söka för 
energibesparande/renoveringsprojekt, unga ledare och möjliggöra ny syn på träning 
och tävling. Prata med Anders! Går att söka när som helst under året. 

Verksamhet för 65+ går att söka bidrag för. 
Ett exempel: Hjo bowlingklubb bjuder in till Bowlingens dag 14-15 augusti och får 
bidrag för det. 

En föreläsning kommer att bokas med Karin Ejnevall om hur idrottsledare kan 
hantera barn med NPF-diagnoser. Plats: Lilla park. Föreningarna önskade datum: 
Tisdag 5 november. Anders bokar. 

Anders tipsade om att se efter vilka bidrag som går att söka från era respektive 
specialförbund. 

Valberedning - Anders tipsade om stöddokument som finns att ta del av för att få en 
mer engagerad valberedning. 

Samsyn - Anders berättade om Samsyn Falköping som innebär att föreningarna har 
kommit överens om att samarbeta för att se till att aktiva ska kunna utöva flera olika 
idrotter, genom t ex kommunikation kring träningstider och att inte träna utanför 
"sin" säsong. Är det något för Hjo? IFK Hjo och Hjo VK berättade om sina 
utmaningar. Diskussion fördes kring från vilken ålder föreningarna erbjuder träning. 
Vad behövs för samsyn? Tex kontaktuppgifter inom föreningarna, så att man vet vem 
man ska prata med vid träningsplanering. Anders ställde frågan om det är av intresse 

Utdrags bestyrkande 
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att bjuda in någon från ett distriktsidrottsförbund till nästa ldrottsråd för att berätta 
om hur de arbetar med frågan. Det ansåg inte föreningarna vara nödvändigt. 

§ 8 

Hjo kommuns idrotts- och fritidspris 2024 

Närvarande föreningsrepresentanter fick ta del av samtliga nomineringar som 
inkommit ( I O st) och rösta på vinnaren av Fritids- och idrottspriset. Hanna och 
Linnea räknade rösterna efter avslutat möte och kommer att lämna vinnaren till 
Kommunstyrelsens allmänna utskott som fattar slutgiltigt beslut. En av de nominerade 
kommer troligen att få ett prestationspris. Kommunfullmäktige ska ta beslut om nya 
stadgar för kommunens priser och i de nya stadgarna finns förslag att kommunen har 
möjlighet att dela ut ett prestationspris de år det är relevant. 

§9 

Plan för ldrottsråden under hösten 

Hanna och Anders berättade vidare om iden att diskutera samsyn mellan 
föreningarna i Hjo, vid nästa ldrottsråd som är 17 september. Föreningarna önskade 
att vi lägger ned arbete för att få med fler föreningar till nästa ldrottsråd och att vi då 
inleder diskussion kring samsyn och hur vi kan/ska arbeta vidare med det i Hjo. 
Förslag att föreningarna uppmanas att till 17 september fundera kring samsyn och 
diskutera ämnet inom sin styrelse och om ldrottsrådsrepresentanten har mandat att 
framföra föreningens synpunkter. 

Sista ldrottsrådet för 2024 är 25 november - Anders och Hanna föreslår att då lyssna 
till en föreläsning av Andreas Cederqvist från företaget Hjärnplus. Bra om minst tre 
från varje förening närvarar. Medverkande ansåg att det var en bra ide. Vi siktar på att 
vara på Lilla park eller Park. 

Övrigt 

Hur får vi med fler föreningar till ldrottsråden? 
Förslag: Uppmuntra att ha en punkt på årsmötet att utse föreningens representant på 
ldrottsrådet. 
Fråga: Är det rätt personer som får utskicken från kommunen? Hanna tror sig ha koll 
på det men kommer att ta kontakt med föreningarna som inte är med på 
ldrottsråden för att få upp deltagarantalet. 

Jan Englund, Hjo tennisklubb, frågade hur den nya organisationen inom Kultur, turism 
och fritid där en kulturchef ska anställas och kultursamordnare och fritidsamordnare 
tas bort, påverkar fritidsenheten: Hanna redogjorde för planen med den nya 
organisationen där det för fritidsenhetens del innebär att verksamhetschefen för KTF 
kommer att ha möjlighet att arbeta mer med fritidsfrågor än i dagsläget, tillsammans 
med fritidsutvecklare. 

Utdragsbescyrka.nde 
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Anders Johansson tipsade om appen Rädda hjärtat, som visar var hjärtstartare finns. 
Pär Bergström, Hjo Disc, berättade att det finns en hjärtstartare på Guldkroksskolan 
längst upp i A-huset som är inlåst. Hanna kollar upp med berörda. 

§ Il 

Nästa idrottsråd 

Tisdag 17 september kl.18.00. Förslag att då träffas på Guldkroksvallen, IFK Hjo 
bjuder in oss till sin klubbstuga och mötet kan börja med några fotbollsövningar. 

§ 12 

Mötet avslutas 

Ordförande Linnea Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll, ett särskilt tack 
till Stellan från Hökensås golfklubb, och avslutade mötet. 

Utdrags bestyrkande 


